
 

 

 
               Προς        Αθήνα, 22/6/2021 

1. την Υπουργό Παιδείας, κ. Ν. Κεραμέως   Α.Π.: 9720 

2. τον Υφυπουργό Αθλητισμού, κ. Ε. Αυγενάκη    

                                                    
      Κοινοποίηση: Υπουργό Υγείας, κ. Β. Κικίλια 

                      Προέδρους Ιατρικών Συλλόγων      
 
 
 
Αξιότιμη κυρία Υπουργέ, 
Αξιότιμε κύριε Υφυπουργέ, 
 
 
Με αφορμή τα δύο πρόσφατα περιστατικά καρδιακής ανακοπής σε αθλητικούς χώρους, το ένα σε 
αγώνα ευρωπαϊκού πρωταθλήματος και το άλλο στα Μουδανιά Χαλκιδικής, θα θέλαμε 
επιβεβλημένα να αποφασιστούν και να υλοποιηθούν άμεσα οι παρακάτω προτάσεις: 
 
1) Να τοποθετηθεί Αυτόματος Εξωτερικός Απινιδωτής (ΑΕΑ) σε κάθε αθλητικό χώρο ανοικτό ή 

κλειστό. 

2) Να  υπάρχει ΑΕΑ σε όλες τις σχολικές μονάδες και σχολικά συγκροτήματα όλων των βαθμίδων 

της εκπαίδευσης.  

3) Σε κάθε διεξαγωγή αθλητικών δραστηριοτήτων και αγώνων οποιουδήποτε επιπέδου να 

υπάρχει ΑΕΑ, όπως συμβαίνει στο εξωτερικό.  

4) Να καθιερωθεί επιτέλους το μάθημα Αγωγής Υγείας ως αυτόνομο μάθημα-αντικείμενο στο 

ωρολόγιο σχολικό πρόγραμμα της πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, με 

ιδιαίτερη ενότητα τις πρώτες βοήθειες, την Καρδιοαναπνευστική Αναζωογόνηση (ΚΑΡΠΑ) και 

εκπαίδευση στους ΑΕΑ. 

5) Εκπαίδευση και ετήσια επανεκπαίδευση όλων των αθλουμένων – μελών αθλητικών 

συλλόγων, όλων των αθλημάτων,  σε βασική ΚΑΡΠΑ και χρήση ΑΕΑ.   

6) Ετήσιο ιατρικό επανέλεγχο όλων των αθλουμένων, στον οποίο θα περιλαμβάνεται 

καρδιολογική εξέταση με υπέρηχο καρδιάς (triplex), που θα επισυνάπτεται στο δελτίο του 

αθλητή.  

7) Επαναφέρουμε, τέλος, την πρότασή μας προς την Υπουργό Παιδείας, κυρία Νίκη Κεραμέως, 

σχετικά με την προσφορά βοήθειας των ιατρικών συλλόγων προς την εκπαιδευτική κοινότητα 

σε θέματα Αγωγής Υγείας.  



 

 

Επισυνάπτουμε τη μέχρι σήμερα αλληλογραφία μας με το Υπουργείο Παιδείας, επισημαίνοντας 
ότι δυστυχώς η πρότασή μας για Αγωγή Υγείας στα σχολεία ως αυτόνομο μάθημα - αντικείμενο 
στο ωρολόγιο πρόγραμμα δεν έχει υλοποιηθεί ακόμα, σημειώνοντας ότι η υλοποίησή της δεν 
είναι ζήτημα πρωτίστως υπηρεσιακών παραγόντων, αλλά πολιτικής βούλησης και απόφασης από 
τους καθ’ ύλην αρμόδιους Υπουργούς. 
 
Προτείνουμε μία προσωπική συνάντηση για να σας εξηγήσουμε τις λεπτομέρειες των προτάσεών 
μας και την αναγκαιότητα της άμεσης υλοποίησής τους.  
 

 
 
 


